

Referat fra styremøte 5-2025

Tid: 5. mai kl. 18.00-20.00

Sted: Damehuset

Til stede: Kristin Høiby, Bjørg Johnsen Busterud, Tom Johansen, Jon Simensen, Wolfgang Scherzer, Thom Mickelsen

Fravær: Eli Dybdahl

Utkast til sakliste

Sak 26/2025 Godkjenning av innkalling og sakliste

Sak 27/2025 Økonomi og regnskap

Wolfgang orienterte om kvartalsregskapet. Det mangler en del innbetaling av kontingenter. Purring er sendt ut. Per dato er det 440 medlemmer i klubben i et aldersspenn fra 7-88 år, snitt alder er 53 år. Det er 48 % kvinner og 52 % menn.

Vedtak: Styret tar informasjonen til orientering.

Sak 28/2025 Høringsuttalelse til Verneplan for Åkersvika naturreservat

Styret har hatt en arbeidsgruppe som har sett på ny verneplan for Åkersvika naturreservat.

Vedtak: Klubbens innspill til høringen ble godkjent av styret og den sendes Statsforvalteren innen høringsfristen som er den 8 mai.

Sak 29/2025 Videre arbeid med fjerning av grusmasse fra innløpet til Veslemjøsa

Statsforvalteren har i sitt avslag på klubbens søknad om forlengelse av dispensasjon for fjerning av grus og masse ved innløpet til Veslemjøsa oppfordret klubben til å komme tilbake med ny søknad når nødvendige opplysninger gir grunn for det. Tidligere styrer har arbeidet med denne saken sammen med Hamar kommune. Det er viktig at vi får fjernet massene ved innløpet til Veslemjøsa, slik at styret vil følge opp dette med Hamar kommune umiddelbart.



Vedtak: Styret ber Tor Sæming Eng om å bistå styret med kontakt med og oppfølging av Hamar kommune. Ny befarings på området bør gjøres så snart som mulig.

Sak 30/2025 Informasjon og beslutningssaker fra utvalgene

- **Husutvalget**

Dugnaden er gjennomført, men ikke alt er ferdig, da det var et stort arbeid som ble satt i gang med plattinger, brygge og rekkverk. Der fortsetter en god gjeng arbeidet videre.

Nytt belegg i treningsrommet er fortsatt utestående, belegg bestilles nå. Snekker Geir Arne Bye tar inngangspartiet over damehuset over sommeren.

Manuell tavle er satt opp i damehuset. Kalender er satt og de som skal bruke huset må huske å skrive inn når dere skal bruke huset.

- **Padleutvalget**

Padleutvalget er nå fulltallig med 6 personer. Alle har hver sine oppgaver.

I forkant av vår dugnaden laget utvalget en oversikt over padlematerialet. Noen kajaker blir aldri brukt, og det foreslås at disse selges til klubbens medlemmer. Dette er i hovedsak vanskelige flatt vannkajakker, 4 stk som foreslås avhendet. Dette frigjør plass slik at man får andre kajaker inn. Pris forslag, kr. 1000,- per stk. først til mølla. Noen havkajakker kan også tas ut, men vi tar kontakt med para-gruppen i tilfelle disse kan bygges om.

Man ønsker å kjøpe to nye i plastkajakker for litt større og for litt mindre padlere. I tillegg ønsker man å investere i flattvannskajakker i glassfiber. Total sum i underkant av 100.000,- Det er også gjort en gjennomgang av årer, spruttrekk og annet materiale som suppleres etter behov.

- **Routvalget**

Utvalget er nå fulltallig. Første møte i routvalget blir i uke 20.

Hoved oppgaven blir å bemanne tirsdager og torsdager med instruktør(er) når det er ro trening. Men det må legges opp til at folk blir litt mer selvgående, og at alle hjelper hverandre med å bære båter, bistå nye medlemmer.

Vedtak: Styret tar informasjonen fra gruppene til orientering.

Sak 31/2025 Ungdomssamling kajakk polo 21-22 juni

Det er kommet en henvendelse fra Miriam Svarre og Per Myrvang om at klubben arrangerer en ungdomssamling i kajakk polo 21-22 juni. Det er Oslo kajakk klubb som har initiert arrangementet, og man forventer at 2-3 klubber vil delta ved siden oss, i



alt ca. 30 ungdommer. Dette ses på som et rekrutteringssarrangement for å kunne igangsette en ny aktivitet på kajakk siden som vil kunne interessere unge potensielle medlemmer.

Styret har diskutert henvendelsen og stiller seg i utgangspunktet positive til et slikt arrangement. Men før man kan stille seg bak dette er det behov for ytterligere avklaringer rundt arrangementet.

Vedtak: Styret stiller seg i utgangspunktet positive til en ungdomssamling for kajakk-polo ved klubben 21-22 juni. Men dette forutsetter at man har en tilfredsstillende bemannings- og organiseringsplan, som tar vare på utøvernes sikkerhet på vannet og at klubbens anlegg blir brukt på en forsvarlig måte. Det bør være tilstrekkelig med ressurser fra klubbens side for å sikre et godt og trygt arrangement.

Sak 32/2025 Henvendelse fra Seilforeningen

Seilforeningen har tilbudt klubben å bruke deres hytte i Bergvika mot redusert leiesum for sin aktivitet ved klubben og bruk av våre lokaler. De etterlyser også lys på loftet i båthallen der de har sitt utstyr.

Vedtak: Klubben har tidligere disponert nøkkel til Seilforeningens hytte i Bergvika, men den ble lite brukt. I hovedsak fordi det er for langt strekke over Mjøsa for de fleste av våre medlemmer. Leiesummen er kun indeksregulert, slik at vi ser ikke noe grunn til å redusere denne. Klubben vil installere LED lys i taket på loftet

Sak 33/2025 Nøkkel for samarbeidspartnere

Tidligere har de som har leid lokaler ved klubben (samarbeidspartnere) brukt nøkler som tilhører være medlemmer. For å få en bedre oversikt og styring av nøklene vil man endre på dette.

Vedtak: Det blir laget en egen utlåsnøkkel som administreres av hussjefen.

Sak 34/2025 Innkjøp av styre pc

Styret trenger en ny pc med oppdatert programvare for å finne frem til og ivareta klubbens dokumenter på en trygg og fleksibel måte.

Vedtak: Det kjøpes inn ny pc for styrets arbeid, med ekstra lisenser slik at flere av styremedlemmene kan arbeide desentralisert opp mot klubbens arkiv og dokumentbehandling.

Sak 35/2025 Distansemerke for romaskin



Ordningen sentralt har opphørt, men det foreslås at det lages eget tøymerke med klubbens logo, som kan brukes som distansemerke for romaskin, men også tilpasses andre behov for påskjønnelser og aktiviteter.

Vedtak. Styret var usikker på hvordan dette skal håndteres og utdeles, og hvilket behov man egentlig har. Forslaget ble ikke vedtatt.

Sak 36/2025 Eventuelt / andre saker

Skilt på veggen

Skilt som opplyser om at brygga er privat skal henges opp på veggen på rohallen. Statsforvalteren ønsket ikke å gi dispensasjon for å sette opp skiltet på gressbakken ned mot brygga.

Jubileumsboken

Det er sjekket ut med Hamar kommune om de kan være aktuelle å søke for å dekke inn noe kostnader med jubileumsboken. Det er de ikke.

Erik Johnsen er blitt bedt om å lage et kostnadsoverslag for boken, slik at vi har et bedre utgangspunkt når vi eventuelt søker om støtte til dette. Det ble foreslått at vi tok kontakt med historielaget i Hamar. De vil sikkert både være interessert i høre Erik fortelle om klubbens historie, og kan ha gode innspill på hvordan vi går frem med det videre arbeid.

Noe dato for neste styremøte ble ikke fastsatt.